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10/048/000/000 ریال 
از افراد واجد شرایط دعوت مى شود جهت کسب اطلاعات بیشتر و دریافت اسناد 
مزایده تا پایان وقت ادارى روز پنج شنبه مورخ 97/05/25 به امور قراردادهاى شهردارى
 نجف آباد مراجعه نمایند. برندگان اول، دوم و سوم مزایده هر گاه حاضر به انعقاد قرارداد 

نشوند سپرده آنها به ترتیب ضبط خواهد شد. 
   سایر اطلاعات و جزییات مربوط به مزایده در اسناد مزایده مندرج است و شهردارى 

نجف آباد در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار مى باشد. 
شرکت مدیریت پسماند شهردارى ها 

آگهى تجدید مزایده
 عمومى نوبت دوم

شرکت مدیریت پسماند شهردارى هاى شاهین شهر و میمه 
 خمینى شهر و برخوار 

به استناد مصوبه هیئت مدیره محترم در نظر دارد تعداد سه قطعه پلاك 
زمین با کاربرى تجارى خدماتى واقع در شاهین شهر، خیابان فردوسى را 
از طریق مزایده عمومى به فروش رساند لذا متقاضیان حداکثر تا پایان وقت 
ادارى مورخ 97/05/25 جهت دریافت اسناد مربوطه به دفتر شرکت واقع 
در شاهین شهر ،خیابان شهید بهشتى (مخابرات)، فرعى 9 غربى، پلاك 21 
مراجعه و یا جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 03145290800 

تماس حاصل نمایند. 

 

سفره پرنده هاى مهاجرخون شد
ادامه دار شدن بدحالى تالاب هاى خوزستان

داســتان هاى بى آبى و ســوخت 
و ســازها در آب، باد و خاك استان 
خوزســتان کم است؛ حالا مصیبت 
تازه اى از راه رســیده است. امروزه 
پرندگانى که براى گذران تابستان به 
تالاب هاى خوزستان پناه مى آورند 
با دام هایى رو به رو مى شــوند که 
برایشان مرگ انبوه به ارمغان مى آورد 
و از سفرشان، مهاجرتى بى بازگشت 

رقم مى زند.
یک فعــال محیط زیســت با اشــاره به 
شــکار غیرمجاز انبوه پرندگان مهاجر در 
تالاب هاى خوزســتان به خبرنگار مهر، 
گفت: خوتکاهاى ابرو ســفید جزو اولین 
گروه از پرندگان مهاجرى هستند که در 
اواســط مرداد ماه وارد تالاب هاى استان 
خوزستان مى شوند؛ این مهاجران پس از 
مدتى توقف و استراحت در زیستگاه هاى 
تالابى در اواسط مهرماه تالاب هاى استان 
خوزستان را جهت ادامه مسیر مهاجرت 
ترك مى کنند؛ اما عبور این پرندگان مهاجر 
از تالاب هاى نیمه جان استان خوزستان به 

قیمت جانشان تمام مى شود؛ زیرا عده اى 
سودجو در کمین این مهاجران نشسته اند 
تا همانند هر ســال تعداد بسیار زیادى از 

خوتکاهاى ابرو سفید را نسل کشى کنند.
رضا نیک فلک افزود: ورود اولین دسته از 
پرندگان مهاجر در خشک ترین ماه سال 
است و در این زمان تمامى زیستگاه هاى 
تالابى استان در کم آب ترین حالت خود 
هستند؛ به گونه اى که برخى کاملاً خشک 
شــده اند؛ از همین رو تجمع پرندگان به 
نقاطى محدود مى شــود که شرایط آبى 
مناسبى داشته باشد؛ عده اى از سودجویان 
با ریختن دانه در این نقاط و حفظ آرامش 
محیط دو شــرط اصلى حضور پرندگان 
را فراهــم مى کنند و به راحتــى به صید 
پرندگان مهاجر مى پردازنــد؛ اما عده اى 
دیگر با ســاخت آبگیرهــاى مصنوعى و 
برقرارى امنیت ظاهرى ســعى در جذب 
حداکثــرى پرنــدگان دارند تا بــا هر بار 
کشــیدن تور، صدها پرنده را به کام مرگ 
بکشــانند. وى ادامه داد: این پرندگان در 
هنگام ورود به دلیل تعداد زیاد و دسته هاى 

بزرگ از نظــر متخلفان تمام ناشــدنى 
هســتند؛ اما به همان اندازه میزان صید 
بسیار بالاى دارند و در این مدت زمان کوتاه 
حضور ضربات جبران ناپذیرى به جمعیت 
این گونه وارد مى شود؛ به شکلى که سال 
به سال از جمعیت آن ها کاسته مى شود.
این فعال محیط زیست تصریح کرد: نبود 
برخورد جــدى و بازدارنده بــا متخلفان 
سبب شده است صیادان با خیالى راحت 
به نسل کشــى پرندگان مهاجر بپردازند؛ 
به شــکلى که در ســال هاى اخیر تعداد 
محمیه ها (دامگاه هاى صیــد پرندگان) 
افزایش یافته است. نیک فلک تاکید کرد: 
باتوجه به نزدیک شــدن بــه فصل صید 
پرندگان مهاجر انتظار مى رود که امسال 
اداره کل حفاظت محیط زیســت استان 
خوزستان برخورد جدى با متخلفان را در 
دستور کار خود قرار داده و قبل از هرگونه 
اقدامى توسط صیادان به کشتار غیرقانونى 

پرندگان مهاجر پایان دهد.
هرساله با فرارسیدن فصل حضور پرندگان 
مهاجر در ایران، نگرانــى فعالان محیط 

زیست از کشــتار این پرندگان در شمال 
کشور دوباره آغاز مى شود. رسانه ها تلاش 
مى کنند تصویر انبــوه پرندگانــى را به 
تصویر بکشند که در دامگاه ها گیر افتاده 
و جیغ جیغ هزاران هزارشان سکوت شب 
را مى درد و لاشه رنگینشــان بى جان در 
بازارهاى روز به فروش مــى رود؛ اما عدم 
برخورد قضایى و قانونى با متخلفان باعث 

شده این فاجعه محیط زیستى نه تنها در 
فریدون کنار متوقف نشود، بلکه رونوشت 
آن در نقاط دیگر کشــور نیز تکثیر شود 
و هر ســاله ابعاد تکان دهنده ترى به خود 
بگیرد تــا حدى که در عرصــه بین الملل 
از کشــورمان با عناوینــى همچون محل 
قتل عام، نسل کشى و سیاهچاله پرندگان 

مهاجر یاد کنند.

رئیس انستیتو پاستور: کمبود واکسن نداریم یک دامپزشک حیات وحش: ببرهاى ایران ارزش ژنتیکى ندارند
دامپزشک حیات وحش گفت: بسیارى از گونه ها ارزش ژنتیکى خاصى ندارند؛ همچون ببرها و شیرهایى که در حال حاضر در ایران و 
بسیارى از باغ وحش ها همچون باغ وحش مشهد هستند.ایمان معماریان که با ایسنا سخن مى گفت، در خصوص اتفاقات باغ  وحش 
مشهد اظهار کرد: به طور کلى مشکل این است که در ایران هدف مشخصى براى باغ وحش ها تعریف نشده است و ارگان هاى نظارتى آن 
هدف مشخص را از باغ وحش ها نمى خواهند؛ به همین دلیل برخى حیوانات که به راحتى تکثیر بى رویه مى شوند در باغ وحش تکثیر 
مى شوند و متعاقبا فضاى مناسب براى آنها وجود نخواهد داشت، امکان دارد قاچاق و به صورت غیر قانونى فروخته شوند در نهایت  هم 
ممکن است اتفاقاتى همچون  تلفات بیفتد. این دامپزشک حیات وحش ادامه داد: باغ  وحش ها در ایران فقط یک مکان تفریحى است 
که یک سرى از آدم ها هم مى خواهند از آن سود به دست آورند؛ بدون اینکه اهداف وجودى باغ  وحش دنبال شود. این موضوع منجربه 

حاکم شدن چنین شرایطى بر باغ وحش هاى ما مى شود.

ایسنا - رئیس انستیتو پاستور با بیان اینکه واکسن هاى تولید داخل، نیاز ما را براى واردات از بین برده است، گفت: با تولید 
واکسن هاى مختلف، کشور ما به یکى از تولیدکنندگان مهم واکسن در دنیا تبدیل مى شود.

دکتر علیرضا بیگلرى درباره وضعیت ساخت و تولید واکسن در کشور گفت: با توجه به اینکه تولید واکسن در داخل کشور 
از سابقه بسیار طولانى برخوردار است، امروزه واکسن هاى متعددى در داخل کشور ساخته مى شود و با اطمینان مى توان 
گفت که در مورد واکسن هاى تولید داخل کمبودى وجود ندارد و تولید تمام واکسن هاى ضرورى در حد نیاز کشور همچنان 
ادامه دارد و خوشبختانه تاکنون کمبودى در مورد تولید واکسن هاى انسانى اعلام نشده است.وى افزود: براى افزایش سطح 
تولید واکسن در کشور و توسعه صادرات آن به کشورهاى منطقه و سایر کشورهاى دنیا، برنامه ریزى جدى صورت گرفته

 است. 
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4 رئیس اداره موتورلانس اورژانس تهران

حضور فعال موتورلانس هاى 
اورژانس در 160 نقطه از پایتخت

رئیس اداره موتورلانــس اورژانس تهران گفت: در 
تیرماه امسال با ثبت 21759 مورد، رکورددار انجام 
مأموریت از زمان فعالیت موتورلانس در کلان شهر 
تهران هستیم.مجید مهیار رئیس اداره موتورلانس 
اورژانس تهران با اشاره به فعالیت 200 موتورلانس 
در کلان شهر تهران با هدف کاهش زمان رسیدن بر 
بالین بیمار اظهار کرد: به زودى با اتمام فرآیند جذب 
نیروى انسانى 30 دســتگاه موتورلانس به ناوگان 
اضافه خواهد شد. وى ادامه داد: در کلانشهر تهران 
160 نقطه فعال موتورلانس وجود دارد که با کارهاى 
کارشناسى در آینده این نقاط افزایش پیدا خواهد 
کرد.مهیار با اشــاره به میانگین زمان 28 دقیقه اى 
رســیدن نیروهاى اورژانس بر بالین بیمار پیش از 
فعالیت موتورلانس ها بیان کرد: افق آینده موتورلانس 
اورژانس تهران، کاهش زمان رسیدن بر بالین بیماران 
است و امیدواریم زمان گلدن تایم را از 12 دقیقه به 
10 دقیقه برسانیم. رئیس اداره موتورلانس اورژانس 
تهران با اشاه به ثبت رکورد 21759 در تیرماه در طول 
فعالیت موتورلانس در کلان شهر تهران افزود: از این 
تعداد 10 مورد احیاى قلبى صورت پذیرفته و 5694 

مورد منجر تحویل به آمبولانس شده است.

یک کارشناس آموزشى مطرح کرد

گردش مالى 30 تا 50 
میلیاردى انتخاب رشته کنکور

یک کارشناس آموزشــى درباره گردش مالى بازار 
انتخاب رشته نیز اظهار کرد: 10 درصد داوطلبان 
یعنى حدود 100 هزار نفر بابت انتخاب رشته پول 
مى دهند و میانگین گردش مالى انتخاب رشته در 

این یک هفته حدود 30 تا 50 میلیارد تومان است.
مرتضى کیا، کارشناس آموزشى و مدیر دبیرستان 
نیز درباره ملاك هاى یک انتخاب رشــته کنکور 
خوب گفت: ملاك اصلى انتخاب رشته خوب در ابتدا 
«علاقه»  است. در این تب و تاب چند روزه انتخاب 
رشته، بازار کاذبى شــکل مى گیرد و افرادى تحت 
عنوان مشاور از 500 هزار تا دو و نیم میلیون تومان 
براى انتخاب رشته از خانواده ها پول مى گیرند. وى 
افزود: طبق آمار وزیر کار ســابق بالغ بر 80 درصد 
فارغ التحصیلان دانشگاه در مشاغل غیرمرتبط با 
رشته شان مشغول به کار مى شوند. در انتخاب رشته 
آگاهى و شناخت و علاقه مهم است.این کارشناس 
آموزشى و مدیر دبیرستان درباره گردش مالى بازار 
انتخاب رشته نیز اظهار کرد: 10 درصد داوطلبان 
یعنى حدود 100 هزار نفر بابت انتخاب رشته پول 
مى دهند و میانگین گردش مالى انتخاب رشته در 
این یک هفته حدود 30 تا 50 میلیارد تومان است. 
متاسفانه این بسترى اســت که آموزش و پرورش 
ایجاد کرده و صنعت کنکور فضایى درســت کرده 
که باعث شده خانواده ها مبالغ قابل توجهى صرف 
کنند.کیا با بیان اینکه خود دانش آموز با مشورت 
والدینش مى تواند اولویت رشــته، شهر و دانشگاه 
محل تحصیلش را مشخص کند گفت: انتخاب رشته 
آنلاین آزمایشى در سایت سنجش موجود است و 
داوطلبان مى توانند از آن استفاده کنند که رایگان 
نیست و البته امکان استفاده از انتخاب رشته آموزش 
و پرورش در مدارس هــم وجود دارد که قیمت آن 

بیشتر است.

در شهر

هشداردانشمند ایرانى؛

فاجعه زیست محیطى در دریاها 
در راه است

مجله ساینس تحقیقى ازیک دانشــمند ایرانى 
وهمکارانش منتشرکرده که نشان مى دهد، احتمال 
تشدید آلودگى جیوه دردریاها وجود دارد. جیوه 
یکى از آلاینده هاى زیست محیطى بسیار سمى و 
پایدار در محیط زیست است که پس از منتشر شدن 
در هوا قابلیت انتقال به مناطق بسیار دورتر را بدون 
توجه به مرزهاى قرار دادى توسط انسان دارد. این 
ماده پس از ورود به آب در طى فرایندهایى سمى تر 
هم مى شــود و به نوعــى وارد وارد زنجیره غذایى 
مى شود. به همین دلیل اگر مقدار جیوه زیادى در 
دریا باشد، انسان هم مى تواند آسیب فراوانى ببیند و 
در گیر بیمارى هاى عصبى، نارسایى کلیه و ... شود. 
درهمین رابطه خبرگزارى خبرآنلاین با زعفرانى، 
دانشجوى سال ســوم دکتراى محیط زیست در 
دانشگاه صنعتى برانشــوایگ آلمان که در زمینه 
بررسى اثرات روى چرخه  طبیعى عناصر شیمیایى 

مطالعه مى کند مصاحبه اى داشته که مى خوانید.
■ شما در تحقیق جدیدى که انجام دادید 
به نتیجه بسیار عجیبى رسیدید؛ این تصور 
قدیمى جیوه که در دریا وجود داشت، دوباره 
به جو برمى گشت تا حدى اشتباه است، کمى 
از اهمیت این یافته توضیح دهید، چه فرقى 

مى کند که جیوه وارد دریا بشود یا نه؟
به دلیل سرعت رسوب گذارى بسیار کم اقیانوس ها 
اطلاعات کمى در مورد تجمع جیوه در رســوبات 
اقیانوس و دریاها وجود دارد.به همین دلیل اطلاعات 
موجود براساس برآوردهاى مدل سازى به دست 
مى آید و این مدل ها هم همواره بر وجود بسیار کم 
جیوه در رسوبات اقیانوس تأکید مى کردند، اما ما در 
مطالعاتمان به این نتیجه رسیدیم که بین 9 تا 20 
درصد از جیوه منتشر شده از فعالیت هاى صنعتى 
در نوعى خاص از رســوبات دریا جمع مى شوند.

نتایج حاصل از این تحقیق نه تنها اثباتى براى مهم 
بودن نقش اقیانوس ها در چرخه  جیوه است، بلکه 
به نقش مهم موجودات ریز شــناور بر سطح آب 
(فیتوپلانگتون ها و جلبک ها) به عنوان راهى براى 
ورود جیوه به چرخه  غذایى و به طبع آن شکارچیان 
دریایى بزرگ تر مانند ماهى تن و سپس انسان اشاره 
مى کند که تهدیدى براى سلامت انسان است.جیوه 
بیشتردر آب منجر به بزرگنمایى زیستى جیوه در 
زنجیره  غذایى و تهدیدى براى سلامت خواهد بود. 
به طورکلى این تحقیق نتایج جدیدى را در رابطه با 
توزیع جهانى جیوه و تجمع آن در زنجیره غذایى 

دریایى ارائه مى دهد.
■ بر این اساس از زمان انقلاب صنعتى یعنى 
نزدیک به 200 سال پیش تاکنون جیوه زیادى 
در آب ذخیره شده است؛ این یعنى ما باید 
منتظر یک فاجعه زیســت محیطى دیگر 

باشیم؟
با آغاز انقلاب صنعتى و افزایش فعالیت هاى متعدد 
انسانى مقدار زیادى جیوه وارد محیط زیست شده. 
در منطقه موردمطالعه  مــا ـ اقیانوس جنوبگان - 
که هزاران کیلومتر از فعالیت هاى اصلى انســانى 
فاصله دارد، ما نه تنها شاهد وجود جیوه در رسوبات 
هستیم، بلکه تحقیقات ما نشان از تجمع 9 تا 20 
درصدى کل جیوه منتشرشده  سالانه از فعالیت هاى 
صنعتى در این نوع رسوبات را نیز دارد؛ بنابراین اگر ما 
با سرعت گذشته به فعالیت هاى صنعتى ادامه دهیم، 

باید منتظر یک فاجعه باشیم.
■ یکى دیگر از نتایج تحقیق شما این موضوع 
است که ما از این به بعد مى توانیم میزان جیوه 
منتشر شده در جهان را اندازه گیرى کنیم، این 

موضوع چه فایده اى دارد؟
آگاهى از میزان جیوه موجود در اکوسیستم هاى 
مختلف خشــکى و آبى براى ارزیابــى اثربخش 
بودن اقدامات نظارتى مانند کنوانسیون میناماتا و 
پیش بینى واثربخش بودن مدل ها اهمیت ویژه اى 
دارد. در حقیقت با اســتفاده از اطلاعات موجود 
گذشته و آگاهى ازاینکه آلودگى در گذشته چگونه 
در حال حاضر نمود پیدا کرده مى توان آیین نامه ها و 
قوانین دقیق ترى را در رابطه با آلاینده ها براى آینده 

وضع کرد و به نوعى این وضعیت را بهتر کرد.

محیط زیست

آلوده ترین و پاك ترین شهرهاى جهان 
کدامند؟

از زوریخ تا لندن
دوسوم جمعیت جهان درمناطقى زندگى مى کنند که 
داراى آلودگى هوا ناشى از دود اگزوز، صنعت وسوزاندن 
چوب است. درمیان شهرهاى جهان، زوریخ کمترین 
آلودگى را دارد و پاك ترین شــهر جهان است و بعد از 
آن، شهرهاى اسلو، مونیخ، وین و کلن قرار دارند. چین 
آلوده ترین کشور با سه شــهر آلوده پکن، گوانگ ژو و 
شانگ هاى است و بر اساس گزارش ها، لندن داراى 23 
منطقه خطرناك در جهان است. این آلاینده ها کمتراز 
قاهره، دهلى، پکن و مسکو بوده، اما این میزان آلودگى 
بیشتر از سایرشهرهاى بزرگ مانند نیویورك، سیدنى و 
توکیو است.بر اساس نتایج تحقیق منتشر شده، لندن 
هشتمین سطح آلوده نورى درجهان را دارد و آسمان 
آن، 67 برابر روشن تر از میزان مجاز براى انسان است. 
این تجزیه و تحلیل بر اساس تمام اشکال آلودگى محیط 
زیست از جمله نور، سر و صدا و کیفیت هوا ارائه شده 
است. نتایج این تحقیق نشان مى دهد آلودگى هواى 

شهر لندن در سطح هشدار ست.
مشکل آلودگى نورى لندن باعث مى شود که ساکنان 
آن دچاراختلال خواب، افسردگى و بیمارى هاى قلبى 
- عروقى شــوند. گرما، هواى ســمى، عدم وجود ابر و 
انتشار آلودگى ناشى از وسایل نقلیه باعث آلودگى هوا 

شده است.
شــهردار لندن اظهار کرد: طى 6 مــاه این دومین بار 
است که مجبوریم از سیستم هشدار بالا استفاده کنیم. 

آلودگى هوا یک بحران براى بهداشت عمومى است.
فرانت ویتاکر وود سرپرست این تحقیق گفت: سطح 
آلودگى بالا مى تواند تأثیر منفى بر سلامت جسمى و 
روانى ساکنان شهر داشته باشــد و در کشورهایى که 
آلودگى به ســطوح غیر قابل تحمل رسیده است باید 
اقدامات لازم براى کاهش اثرات منفى ناشــى از آن بر 

جمعیت انجام شود.
 ،(WHO) براساس گزارشات سازمان بهداشت جهانى
علاوه بر آمار میلیونى مرگ و میر ناشى از آلودگى هوا، 
آلودگى صوتى شدید نیز مى تواند موجب افزایش فشار 
خون بالا، حملات قلبى و سکته مغزى شود و آلودگى 

نورى نیز با چاقى مرتبط است.

یک مقام مسئول در وزارت کشور در پاسخ 
به وعده شهردار تهران اعلام کرد:

حذف تکدى گرى ممکن نیست
معاون مشارکت اجتماعى سازمان امور اجتماعى وزارت 
کشــور گفت: حذف تکدى گرى و کودکان کار به دلیل 

زایشى که دارند شدنى نیست.
اکبرى درحاشیه نشست سازمان هاى مردم نهاد پیرامون 
کودکان کار درمورد اینکه شهردار تهران عنوان کرده بود 
که تکدى گرى را درتهران درسال آینده به صفرمى رساند، 

گفت: واقعیت این است که این موضوع بسیار مورد تأکید 
همه دستگاه هاست و همه دستگاه ها در این زمینه پاى 
کار آمده اند تا مشکلات و آسیب ها را کاهش دهیم. وى 
افزود: با این حال به دلیل زایشــى کــه این قضیه دارد 
نمى توانیم بگوییم تکدى گرى و بحث کودکان کار یک 
روز به اتمام مى رســد. براى چنین وعده اى نیاز است 
همه معضلات پایه اى مرتفع شود و زیرساخت هاى لازم 
ایجاد شــود. اکبرى تأکید کرد: با این حال اینکه اراده 
جدى براى تحقق این موضوع داشته باشیم پسندیده و 
خوب است و باید همه دستگاه ها پاى کار بیایند. معاون 

مشارکت اجتماعى سازمان اموراجتماعى وزارت کشور، 
تصریح کرد: در نشست با سمن ها با موضوع آسیب هاى 
اجتماعى، کودکان کار و کــودکان بازمانده از تحصیل 
چند دستاورد قابل توجه داشت. نخستین آن اینکه آمار 
دقیقى از کودکان بازمانده از تحصیل نداریم. وى درباره 
دلایل نبود آمار دقیق، خاطرنشــان کرد: آمار کودکان 
بازمانده از تحصیل بر اساس شناسایى آنها از روى کارت 
ملى است؛ اما کودکان بسیارى داریم که هویت ثبت شده 
ندارند؛ لذا قرار شد با همکارى دستگاه هاى ذیربط این آمار 
استخراج و تا سه هفته دیگر مشخص شود. اکبرى ادامه 

داد: دستاورد دیگر این جلسه راهکارهاى عملیاتى بود که 
نمایندگان دستگاه ها و مسئولان سازمان هاى مردم نهاد 
ارائه داده اند. آن ها تنگناها و چالش ها را مطرح کردند و ما 
به دنبال مشارکت حداکثرى سازمان هاى مردم نهاد در 

بحث مداخله گرى در حوزه اجتماعى هستیم.
معاون مشارکت اجتماعى سازمان امور اجتماعى وزارت 
کشــور گفت: وزارت کشور نقش ســاماندهى را دارد و 
تمام تلاش ما این است که همه ســازمان ها و نهادها را 
پاى کار بیاوریم. این جلسات نیز با همین اهداف برگزار 

مى شود.

علت توقف اعزام دانش آموزان شین آبادى به 
آلمان چه بود؟

تأمین دستگاه لیزر پیشرفته شرط 
اصلى براى درمان در داخل کشور

رســول خضرى درباره آخرین پیگیرى ها درخصوص 
شرایط دانش آموزان شین آبادى گفت: چندى پیش 
جلسه اى میان مسئولان دانشگاه علوم پزشکى ایران، 
معاونت درمان وزارت بهداشت و رئیس سازمان حضرت 
فاطمه (س) با هدف بررسى آخرین پیگیرى ها براى 
درمان این دانش آموزان انجام شد؛ بنابراین مقرر شده 
گزارشات نهایى به صورت رسمى در این خصوص اعلام 
شود؛ به طورحتم وزارت بهداشت و درمان باید سریع تر 
از حداکثر توان درمانى مطلوب و درسطح بالا براى این 
دانش آموزان اســتفاده کند. نماینده مردم سردشت 
و پیرانشهر درمجلس شوراى اسلامى افزود: اگر توان 
داخل کشــور در حد پاسخگویى به شــرایط درمانى 
دانش آموزان نبــود، براســاس تصمیمات مجموعه 
شوراى عالى پزشکى که دراین خصوص تشکیل شده 

که ریاست آن بر عهده اســاتید برجسته کشور است؛ 
باید پیگیرى اقدامات درمانى در خارج از کشور انجام 
شود، البته وزارت بهداشــت، رئیس بیمارستان و تیم 
جراحى معتقد هستند که به شــرط تأمین دستگاه 
لیزر پیشــرفته مى توان اقدامات درمانى را در داخل 
کشور صورت داد؛ بنابراین وزارت بهداشت و درمان باید 
هرچه سریع تر درخصوص اقدامات درمانى در داخل و 
خارج از کشور شفاف سازى کند. وى با بیان اینکه وزارت 
بهداشت باید میزان توانایى شرایط پزشکى ایران را براى 
درمان دانش آموزان اطلاع رسانى کند، تصریح کرد: دو 
سال پیش یکى از مراکز درمانى در برلین آلمان دراین 
خصوص اعلام آمادگى کرد؛ قرار بود که دانش آموزان 
را به این کشور اعزام کنند؛ اما دانش آموزان به پیگیرى 
اقدامات درمانى درداخل کشور به شرط تأمین ملزومات 
و تجهیزات پزشکى رضایتمندى داشته و به طورحتم 
رویکرد آنها نوعى ایثارگرى بود، بنابراین وزارت بهداشت 
در حدتوان علمى و تجهیزات پزشکى موجود در کشور 
به وظایف خود عمــل کرده و به طور رســمى وزارت 
بهداشت باید به عنوان متولى درمان دانش آموزان در 

این خصوص اعلام رسمى کند.
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